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Adviezen en conclusies commissie Ruimte en 
Infrastructuur 7 februari 2024 
 
Aanwezig: Larens Behoud – Eric Hurink en Nicole van Oort 
  VVD –Niels Westendorp en Ellis de Brouwers 

D66 – Ellen van Dorst en Jim Juffermans  
Liberaal Laren – Boudewijn Oomkens en Jacqueline Timmerman 
Groen Laren – Bart Vos en Ben Wichers Schreur 
CDA – Erwin van den Berg  

Afwezig: VVD – Erik Koldenhof (voorzitter) 
 Larens Behoud – Hans van Goozen 

D66 – Yvonne Berghorst 
CDA – Corrie Krapels 

 

Voorzitter plv.: Karel Loeff (Larens Behoud) 
 

B&W: Niels Rood (wethouder)  
 Jan van Midden (wethouder) 
 
Overig: de heer Van der Wal – senior projectleider nieuwbouw, en mevrouw Schrijver – 

sociaal projectleider, van de Woningbouw Gooi & Omstreken, bij agendapunt 2 
 de heer Vos – voorzitter, de heer Van Laarhoven – secretaris/architect lid, 

mevrouw Clarijs – cultuurhistorie, en mevrouw De Joode – burgerlid van de 
Commissie Ruimelijke Kwaliteit, bij agendapunt 3 

 Alexandra Over – vastgoedbeheerder-cluster Vastgoed en Grondzaken van de  
BEL Combinatie, bij agendapunt 10 

  
Commissiegriffier: Antoinette Kroon 

1. Opening en vaststelling agenda 
De vergadering wordt om 20.00 uur geopend. De voorzitter de heer Koldenhof is verhinderd en wordt 
vervangen door de plaatsvervangend voorzitter de heer Loeff. Leden de heer Van Goozen, mevrouw 
Berghorst en mevrouw Krapels zijn verhinderd. Agendapunt 2 en 3 worden omgewisseld. De agenda 
wordt gewijzigd vastgesteld. 

2. Woningbouwprojecten Gooi & Omstreken o.a. Erfgooiersbuurt; presentatie 
Spreker: 
- mevrouw Pam van Stratum, inwoner 
De heer Van der Wal heeft een presentatie gegeven en de vragen van de commissie beantwoord.  
Mededeling wethouder Rood: het is zinvol om het proces met betrekking tot dit onderwerp voor een 
volgende commissie te agenderen om hierover door te praten en meningen en gevoelens te peilen.  
Dit onderwerp wordt door de griffie meegenomen naar het presidium.   

3. Commissie Ruimtelijke Kwaliteit; presentatie 
De heer Vos, de heer Van Laarhoven, mevrouw Clarijs en mevrouw De Joode hebben zich voorgesteld 
en de commissie meegenomen in de werkwijze van de Commissie Ruimtelijke Kwaliteit. Ook zijn de 
vragen van de commissie beantwoord.  
Mededeling voorzitter: met betrekking tot de nieuwe Omgevingswet worden de volgende onderwerpen 
door de griffie meegenomen naar het presidium; toetsingscriteria in de vorm van de Welstandsnota en 
criteria voor zonnepanelen. 

4. Vaststelling lijst adviezen en conclusies vergadering commissie R&I d.d. 17 januari 2024 
De lijst van adviezen en conclusies wordt ongewijzigd vastgesteld.   
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5. Mededelingen 
Geen mededelingen.  

6. Meldingen portefeuillehouders m.b.t. Gemeenschappelijke Regelingen 
Wethouder Rood over stand van zaken stedelijke ontwikkeling, doorfietsroutes en mobiliteits 
hubs met betrekking tot de MRA. 

7. Stand van zaken Omgevingswet 
Wethouder Rood heeft de commissie over de stand van zaken geïnformeerd en attendeert de commissie 
op de raadsbijeenkomst over de Omgevingsvisie op donderdag 15 februari 2024. 

8. Stand van zaken vluchtelingenopvang 
Wethouder Rood heeft de commissie over de stand van zaken geïnformeerd. 

9. Rondvraag 
- Mevrouw Van Oort over: 

1. Parkeerproblematiek Breitner tentoonstelling Singer; wat is de status van het gesprek met 
betrekking tot oplossingen? 
beantwoording wethouder Van Midden: er zijn 2 constructieve gesprekken geweest o.a. met 
Singer en bewoners Werkdroger en de Drift, de uitkomsten van deze gesprekken wordt door het 
college uitgewerkt en hopen u hierover voor 1 maart 2024 te kunnen informeren. 

- Mevrouw Van Dorst over: 
1. grondeigendommen; is de grond of een deel ervan van Laar & Berg eigendom van de gemeente 

Laren? zo ja, waarom staat dit niet in de jaarrekening/begroting? Zijn er plekken bij andere 
scholen waarvan de gemeente eigenaar is? zo ja, waarom staat dit ook niet in de jaarrekening? 
Klopt het dat Laar & Berg grondruil wilt met de gemeente? 
beantwoording wethouder Van Midden: met betrekking tot IHP gaan we de plannen in overleg 
met een vertegenwoordiging van raadsleden verder uitwerken en dan ook aangeven wat de 
grondruil inhoudt. Wat betreft overzicht eigendommen gemeente; stel voor dit in de 
jaarrekening zelf te behandelen. Dan hebben we ook het meest actuele overzicht.  

- De heer Oomkens over: 
1. gerechtelijke uitspraak handhaving La Gare; is deze er al? 

beantwoording wethouder Van Midden: wordt binnenkort in het college besproken. 
2. Opruimen afgevallen blad; wat is de stand van zaken? 

beantwoording wethouder Van Midden: we zijn bijna door de bladcampagne heen. Het blad wat 
er nu nog ligt is particulier blad wat in de openbare ruimte ligt.  

- De heer Van den Berg over: 
1. verkeersonderzoek betaald parkeren; wat is de voortgang van onze verkeersvisie? 

beantwoording wethouder Rood: er is een eerste sessie gepland over de 50% verkeersvisie, er 
zijn dan meer denkrichtingen mogelijk over bv. meer autoluw maken van het centrum.  

- De heer Westendorp over: 
1. onderzoek slottijden vrachtverkeer naar aanleiding van de aangenomen motie; wat is de stand 

van zaken? 
toezegging wethouder Rood: de raad wordt over de status geïnformeerd.  

10. Vernieuwen schuur aan de Zevenend Laren 
Voorstel: 
1. De raad besluit akkoord te gaan met het investeringskrediet van € 18.371,- (inclusief BTW) 
voor het begrotingsjaar 2024 om de schuur aan de Zevenend te Laren te vernieuwen, zoals in 
de opdracht omschreven is in de offerte van Coen Hagendoorn B.V. 
2. De raad besluit akkoord te gaan met het opstellen van een meerjarig onderhoudsplan voor het 
onderhoud van de schuur en daarmee een onderhoudsvoorziening te creëren waarin, vanaf 2025, 
jaarlijks €900 gedoteerd wordt. De jaarlijkse dotatie zal ten lasten komen van het rekeningresultaat en 
in de begroting 2025 verwerkt worden. 
Sprekers: 
- de heer Retrae, aanwonende 
- mevrouw Ottenhof, aanwonende 
Toezegging wethouder Van Midden: we gaan na of er nog een tweede offerte kan worden 
aangevraagd.  
De commissie adviseert de raad het voorstel als bespreekstuk te behandelen in de 
raadsvergadering van 28 februari 2024. 
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11. Raadsinformatiebrief verplaatsing buis voor gastransport-hogedruk aardgasleiding weg  

over Anna’s Hoeve Laren, bespreking 
De raadsinformatiebrief is inhoudelijk besproken en de vragen zijn door wethouder Rood beantwoord.  
Toezegging wethouder Rood: de natuurtoets wordt aan de raad toegestuurd en er wordt schriftelijk 
teruggekomen op de vraag “gaat de leiding eruit?” 

12. Sluiting 
23:34 uur 

 
   
Vastgesteld in de commissievergadering van 13 maart 2024. 
 
Voorzitter, Commissiegriffier, 
 

De vergadering is per agendapunt te beluisteren via de raadsinformatiesite van gemeente 
Laren. Het besprokene is terug te lezen in het aangekoppelde audiotranscript 

 

https://laren.raadsinformatie.nl/
https://laren.raadsinformatie.nl/

	Adviezen en conclusies commissie Ruimte en Infrastructuur 7 februari 2024

